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RADA ÚOCHB 
Zápis z 68. schůze 

_______________________________________________________________________________ 
 

Datum: 26. listopadu 2014 
 
Přítomni: Lubomír Rulíšek, Iva Pichová, Ullrich Jahn, Zlatko Janeba, Jiří Jiráček, Jitka Moravcová,  
  Radek Pohl 

 Omluveni:Tomáš Obšil 
 
 Hosté: Zdeněk Hostomský, Jiří Schimer 
 
Program: 
 

1) Schváleni zápisu ze zasedání Rady dne 7. 10. 2014 a programu jednání 

2) Evaluace ústavů AV ČR (příprava materiálů, harmonogram) 

3) IOCB Invited Lecture Series: nové podněty ze strany vědeckých pracovníků ÚOCHB  

4) Koncepce ÚOCHB: doplňující úvahy a závěrečné poznámky  

5) Koncept letních stáží pro studenty magisterského studia  

6) Integrita ÚOCHB v období rekonstrukcí: Happy Hours, Ph.D. Coffees  

7) Různé 

 

Zápis: 

Ad  1) Aklamací  byl  jednomyslně  schválen  zápis  ze  zasedání  Rady  dne  7.  10.  2014  a  program  jednání. 

V souvislosti  se jmenováním dr.  Sychrové předsedkyní Dozorčí  rady ÚOCHB  se Rada  shodla na potřebě 

vypsat v blízké době (leden 2015) doplňující volby na nového externího člena Rady pracoviště ÚOCHB. 

Ad  2)  Rada  byla  seznámena  s návrhem  postupu  při  shromažďování  podkladů  pro  hodnocení  ústavu. 
V první fázi budou shromážděna data od následujících týmů: Seniorské ‐ Hobza, Havlas, Jungwirth, Rulíšek, 
Bouř, Kašička, Schröder (Tarábek), Hocek, Rosenberg, Michl, Starý, Beier, Jahn, Valterová, Šrogl (Voltrová), 
Jiráček, Mareš, Konvalinka, Pichová, Řezáčová, juniorské ‐ Krečmerová, Janeba, Nencka,Cígler, Stříšovský, 
Bouřa. Požadované výstupy budou dodány jak v alternativě 2k, tak v alternativě 2k + 0,5d.  
Usnesení: Rada s návrhem postupu souhlasí s tím, že doporučuje zvážit případné připomínky na schůzce 
vedoucích  týmů  v pondělí  1.  prosince  2014.  S ohledem  na  termínový  souběh  odevzdání  podkladů  pro 
hodnocení a výroční zprávu ÚOCHB v polovině  ledna 2015, Rada podporuje návrh vyhlásit uzávěrku pro 
odevzdání podkladů pro hodnocení na 31. prosince 2014. 
 

Ad 3) Rada diskutovala alternativní možnosti výběru přednášejících v rámci cyklu Zvané přednášky (IOCB 
Invited Lecture Series). 

Usnesení: Rada nepovažuje výběr zvaných řečníků za své výsostné právo a nebrání se řešení, aby se výběr 
zvaných řečníků provedl např. hlasováním mezi vedoucími skupin. Připomíná, že možnost navrhovat zvané 
řečníky  má  každý  vědecký  pracovník  i  doktorand.  Vzhledem  k nedostupnosti  přednáškové  místnosti 



ÚOCHB po větší část roku 2015 Rada doporučuje mírně omezit v tomto období počet zvaných přednášek. 
Rada  navrhuje  spojit  znovuotevření  přednáškové  síně  ÚOCHB  s první  přednáškou  série  „Antonín  Holý 
Lectures“,  které by  se měly  konat přibližně  s  roční  frekvencí  a měli by na ní  vystoupit  nejvýznamnější 
vědecké osobnosti. 
 
Ad 4) S ohledem na důležitost a složitost problematiky Koncepce ústavu se Rada rozhodla věnovat výlučně 
tomuto tématu na jednom z příštích zasedání. 
 
Ad 5), Ad 6) Rada vyslechla  informace mluvčího studentů  J. Schimera o názorech studentů na možnosti 
zlepšení profesního i společenského života studentů na ÚOCHB a to i v období probíhajících rekonstrukcí 
ústavu.  Po  podrobné  diskusi,  která  zahrnovala  i  názory  studentů  na  problémy  související  s 
multidisciplinárním  zaměřením  ústavu  a  jejich  povinnostmi  spojenými  se  studiem,  Rada  dospěla 
k následujícímu stanovisku. 
Usnesení:  Pro  zlepšení  komunikace mezi  disciplinárně  odlišnými  skupinami  Rada  doporučuje  účast  na 

otevřených studentských seminářích a vyzývá vedoucí skupin, aby účast studentů na seminářích podpořili 

Dále  doporučuje  vedení  a)  pravidelně  organizovat  zv.  „PhD  Coffees“,  tedy  neformální  setkání  Ph.D. 

studentů na ÚOCHB, kde bude příchozím nabídnuta  čaj, káva, a drobné občerstvení, b)  zvážit možnost 

pořádání „Happy Hours“ každý měsíc a c) zjistit možnost finančního zabezpečení letních stáží pro studenty 

magisterského studia. 

Ad 7) 

 Rada  aklamací  jednomyslně  souhlasí  se změnou  vnitřního  mzdového  předpisu  ve  smyslu  úpravy 

položky ohodnocení pracovníků IT. 

 Rada pověřuje předsedu formulací návrhu dopisu shrnujícím názor Rady na skutečnost, že v program 

Strategie AV 21 „Molekuly pro život“ nebyl ÚOCHB pověřen funkcí koordinátora. 

 Výběr  anotovaných  výsledků  ústavu  pro  Výroční  zprávu  za  rok  2014  se  uskuteční  hlasováním  per 

rollam. 

 

Příští zasedání Rady se uskuteční ve čtvrtek, 15. ledna 2015 ve 14:00 hod. 

 

Zapsal: B. Koutek 

Schválil: L. Rulíšek, předseda Rady ÚOCHB 


